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Oświadczenie skierowane do minister funduszy i polityki regionalnej Małgorzaty Jarosińskiej-Jedynak 

Szanowna Pani Minister! 

Właśnie rozpoczynają się prace nad planowaniem wydatkowania kwot z Funduszu Sprawiedliwej Trans-

formacji. Jak wiemy, został on powiększony i wynosi obecnie 40 miliardów euro. 

Z ostatnich informacji wynika, że w kierowanym przez Panią ministerstwie nie zostało jeszcze utworzone 

forum konsultacji z beneficjentami, brak jest także informacji o tworzeniu planu pracy. A jest to bardzo waż-

ne, bo, jak wiemy, swój akces zgłosiły samorządy, które funkcjonują w regionach węglowych, chcące wziąć 

czynny udział w planowaniu kolejnych etapów i poszczególnych kroków. Już sam proces tworzenia jest dla 

nich ważnym elementem. 

Apeluję o jego przejrzystość, ale także o to, by wszyscy zainteresowani mieli dostęp do informacji o two-

rzonym harmonogramie i mogli brać na bieżąco udział w jego tworzeniu, przedstawiając swoje stanowiska 

lub wnioski. Są gotowi do ciężkiej pracy i wsparcia ministerstwa, bo to oni najlepiej znają potrzeby, możli-

wości i aspiracje swoich lokalnych społeczności. To oni, lepiej niż ktokolwiek inny, wiedzą, gdzie takie 

wsparcie powinno być kierowane i jak najlepiej je wykorzystać. 

Proszę zatem Panią Minister o informację, kiedy beneficjenci zostaną zaproszeni do prac nad tworzeniem 

planów transformacji regionów górniczych. Czy będą mogli czynnie w nich uczestniczyć na każdym etapie 

realizacji? 

Będę wdzięczna za te podstawowe informacje, a jednocześnie będę monitorowała sytuację i prosiła o ko-

lejne wiadomości ze wspólnych, mam nadzieję, owocnych prac nad planowaniem i wydatkowaniem środków 

z Funduszu Sprawiedliwej Transformacji. 

Pozostaję z szacunkiem 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 
 


